
Protokół 

 z zebrania wiejskiego sołectwa Gryźliny 

 

Zebranie wiejski odbyło się w dniu 04 września 2019 r., o godz. 1900, w lokalu świetlicy wiejskiej  

w Gryźlinach. 

 

Na ogólną liczbę 166 stałych mieszkańców sołectwa, w zebraniu udział wzięło 19 osób, a więc 

więcej niż 1/10 stałych mieszkańców. Zebranie odbywało się w I terminie. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 

 

Ponadto w zebraniu udział brali: 

1) Wójt Gminy Nowe Miasto Lubawskie - Tomasz Waruszewski, 

2) Radna Gminy Nowe Miasto Lubawskie - Edyta Gorzka, 

3) Pracownik Urzędu Gminy – Marta Bartkowska. 

 

Porządek zebrania: 

1) Otwarcie i przyjęcie porządku zebrania. 

2) Uchwalenie przedsięwzięć do realizacji w ramach funduszu sołeckiego w roku 2020. 

a) zgłoszenie propozycji przedsięwzięć 

b) dyskusja 

c) podjęcie uchwały 

3) Informacja Wójta Gminy o bieżących sprawach Gminy 

4) Wnioski i zapytania 

5) Zakończenie zebrania 

 

Przebieg  zebrania: 

 

Ad 1 

Zebranie otworzył i prowadził sołtys wsi Krzysztof Słowik. Powitał zebranych i stwierdził ważność 

zebrania jak na wstępie protokołu. 

 

Przewodniczący zebrania przedstawił projekt porządku zebrania. 

Nie zgłoszono dodatkowych punktów do porządku obrad. 

Porządek został podjęty jednogłośnie. 

 



 

Ad 2 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia wniosku do Wójta Gminy i wskazania przedsięwzięć do 

realizacji w ramach funduszu sołeckiego w roku 2020. 

a) zgłaszanie wniosków 

Przedsięwzięcia do realizacji zgłosił sołtys wsi i były to:  

- 10 000,00zł - rozbudowa świetlicy wiejskiej  

- 3 300,11zł - budowa altany przy placu zabaw  

- 3 000,00zł - dokumentacja drogi Gryźliny-Radomno (wspólne działanie sołectw : Radomno,                                                              

Bagno, Gryźliny) 

-  3 000,00zł - organizacja imprez kulturalno-sportowych  

-  2 000,00zł – zakup stojaka na rowery przy świetlicy wiejskiej 

b) dyskusja 

 Podjęto dyskusję na temat budowy drogi Gryźliny-Radomno, szczegółowo omówiono   

i wyjaśniono koszty związane z dokumentacją i budową dróg. 

c) podjęcie uchwały 

Prowadzący zebranie odczytał projekt uchwały.  

Zebranie wiejskie przyjęło uchwałę w sprawie wniosku do Wójta Gminy ze wskazaniem 

przedsięwzięć do realizacji w 2020 roku, w ramach funduszu sołeckiego.  

Stwierdzono, że zebranie 18 głosami ,,za ‘’i przy 1 głosie wstrzymującym się, podjęło uchwałę.  

 

Uchwała stanowi załącznik nr 2. 

Innych wniosków nie zgłoszono. 

 

Ad 3   

Wójt Gminy Tomasz Waruszewski w swoim wystąpieniu podjął następujące zagadnienia: 

• Podziękował za obecność i pogratulował zebranym sprawnej decyzji o przeznaczeniu 

funduszu sołeckiego na 2020 r. 

• Zaapelował do mieszkańców gminy o konieczności składaniu wniosków, zgłoszeń do 

ewidencji zbiorników bezodpływowych (szamb) i przydomowych oczyszczalni ścieków. 

• Przypomniał o terminach składania wniosków do Gminnego Centrum Pomocy Rodzinie   

w celu uzyskania świadczeń rodzinnych, +500,+300 ,,Dobry Start’’, fundusz alimentacyjny 

oraz stypendium szkolnego.   

• Zaprosił na otwarcie stacji uzdatniania wody w Skarlinie, która będzie zaopatrywała min. 

mieszkańców Gryźlin w wodę o dobrej jakości.  



• Zaprosił na dożynki gminne, które odbędą się w Tylicach 08.09.2019r. 

 

Ad 4 

Wnioski i zapytania 

Mieszkańcy pytali: 

 

• Co zrobić z takimi odpadami jak folie rolnicze, które nie są zabierane podczas wywozu.  

Wójt Gminy odpowiedział, że nie są to odpady komunalne, za odbiór których płacimy. 

Należy zamówić kontener lub zawieść je do Lipowca. Dodał, że wniosek się powtarza. 

• Czy Gryźliny mają szansę na podłączenie się do sieci internetu światłowodowego? 

 Jest to inwestycja Marszałkowska, realizowana a w poszczególnych miejscowościach, 

głównie w centralnych miejscach, należy sprawdzić czy Gryźliny są ujęte.  

• Czy jest w planach utwardzenie drogi Lekarty – Gryźliny, jakie są rokowania na realizację 

tej inwestycji? Nie ma możliwości, by wyremontować wszystkie drogi od razu. To również 

decyzja radnych, jakie inwestycje są realizowane. Gmina prowadzi bieżącą naprawę dróg 

polegającej na nawiezieniu i utwardzeniu tłucznia.  

• Czy w gminie można starać się na dopłatę do szamb ekologicznych? Na dzień dzisiejszy nie 

ma takiej możliwości. 

• Pan sołtys Krzysztof Słowik podziękował mieszkańcom za obecność i aktywną postawę na 

rzecz wsi. 

 

 

 

Na tym zebranie zakończono. 

 

 

          Protokołowała                                                                     Sołtys wsi Gryźliny 

          Marta Bartkowska                                               Krzysztof Słowik 

 


